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Protokół Nr XXXVI/22 

           Z sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 29 grudnia 2022 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Sesja trwała od godz. 9.05 do godz. 11.30. 

Zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło w niej 13 radnych (radny Artur 

Patrzałek od godz. 9.50, nieobecny: radny Krzysztof Samburski), oraz: 

- Pan Zbigniew Janik  - wójt gminy, 

- Pan Piotr Bębas  - sekretarz gminy,    

- Pani Agnieszka Liberek - skarbnik gminy. 

          Otwarcia XXXVI sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło.  

Powitał jeszcze raz wszystkich zebranych na sali obrad i stwierdził kworum 

wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2022-2045. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gnojno na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gnojno 

na lata 2023-2045. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Gnojno. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zakończenie sesji. 

 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad po zmianie głosowało 13 radnych, nikt nie był 

„przeciw”, nikt nie „wstrzymał się” od głosu ( protokół głosowania imiennego – w 

załączeniu). 

Do punktu 2-go.  

Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

 W sprawie przyjęcia protokołu z XXXV sesji z dnia 9 grudnia 2022r. odbyły się 

dwa głosowania. 

„Za przyjęciem protokołu bez czytania głosowało 13 radnych i tylu samo radnych 

głosowało za przyjęciem protokołu w wersji opublikowanej na stronach 

podmiotowych Biuletynu Informacji Publicznej (protokół z głosowania imiennego – w 

załączeniu). 
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Do punktu 3-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2022 rok. 

Z protokołem z posiedzenia Komisji Planowania Budżetu i Finansów, odbytego w 

dniu 28 grudnia 2022r., zapoznała zebranych radna Jadwiga Gubała ( kserokopia 

protokołu Nr 44/22 – w załączeniu). 

W związku z brakiem  pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVI/279/22 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

Do punktu 4-go. 

Podjęcie uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2022-2045. 

Wobec  braku  pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVI/280/22 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

 

Do punktu 5-go. 

Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gnojno na 2023 rok. 

Z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Gnojno na 2023 rok zapoznała zebranych Pani Agnieszka 

Liberek- skarbnik gminy. Uchwała nr 126/2022 z dnia 13 grudnia 2022 roku 

(kserokopia w załączeniu). 

Z protokołem z posiedzenia Komisji Planowania Budżetu i Finansów, odbytego w 

dniu 15 grudnia 2022r., zapoznała zebranych radna Jadwiga Gubała ( kserokopia 

protokołu Nr 43/22 – w załączeniu). 

W dyskusji na temat budżetu na 2023 rok głos zabrali: 

-Wójt gminy- prosiłbym o uchwalenie tego budżetu na 2023 rok, parę kwestii w tym 

temacie chciałbym tutaj poruszyć, Regionalna Izba Obrachunkowa nie 

zakwestionowała budżetu na przyszły rok i wyraziła pozytywną opinię –dotyczy to 

kwestii finansów. W innym względzie który dotyczy radnych i sołtysów, chodzi o 

wasze zobowiązania względem miejscowości w których mieszkacie, nie ma tam 

wszystkich elementów które chcielibyście tam zauważyć, ale jak co rok w takiej 

sytuacji mówię, że jeśli coś nie jest w tym budżecie ujęte to nie znaczy że nie 

zostanie zrealizowane. Uchwalając budżet na 2022 rok dużo inwestycji i remontów 

nie było ujęte a na tą chwilę realizowanych jest wiele działań. Inwestycje które 

prowadzimy to praktycznie jest połowa kwoty naszego budżetu. Umowa obejmuje 

działania w wysokości 11 milionów, gdzie nie jest jeszcze ujęte co dotyczy ośrodka 

zdrowia, wtedy będzie to ponad 15 milionów.  Również po rozmowach z decyzyjnymi 

osobami, liczę że w 2023 roku będzie wsparcie na inne elementy infrastruktury 
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naszej gminy. Wiadomo, że każdy z nas oczekuje na drogi i w pewnym stopniu jest 

zapewnienie, że pieniądze na te drogi w 2023 roku będą, najprawdopodobniej będzie 

to z „polskiego ładu” gdzie to dofinansowanie będzie dla nas bardzo korzystne i oby 

udało się zrealizować to co jest w naszych zamierzeniach. Myślę, że przy tak dużym, 

jak co roku zrozumieniu i wzajemnym szacunku uda nam się ten budżet zrealizować, 

nie będzie to łatwe na pewno, tak jak w 2022 roku bywało bardzo ciężko, liczę że 

efekty naszych zamierzeń, planów będą zrealizowane z zadowoleniem dla naszych 

mieszkańców. Każdy powinien zwrócić uwagę, że wiele jest takich aspektów, które 

dotyczą różnych dziedzin naszego życia i nie polega ono tylko na pracy. Poza 

miejscem rekreacyjnym dla dzieci typu pumptrack, będzie też na nasze potrzeby w 

miejscowości Skadla zbiornik rekreacyjny, w Jarząbkach dla rolników, będą sale 

gimnastyczne, ośrodek zdrowia. Mam duże plany, ale wiadomo, że trzeba być 

realistą i robić to na ile mamy środki, aby nie doprowadzić do załamania finansów w 

gminie. Były wstrzymane pieniądze na fundusze sołeckie i kiedy było to możliwe 

uruchomiliśmy je, dziękuję za to, że zgodziliście się  w 2023 roku przeznaczyć te 

pieniądze na budowę ośrodka, co nie oznacza, że potrzeby które są na 

miejscowościach nie będą zrealizowane, typu rowy, przepusty, czy poprawa estetyki i 

drogi dojazdowe do pól. Przekażcie mieszkańcom, że w razie potrzeby będzie to 

realizowane. Mówię to, bo ten rok 2023 będzie specyficzny, po pierwsze z tego 

względu, że będziemy się musieli w każdym elemencie pilnować, po drugie będzie to 

rok wyborczy. Będą występować różne sytuacje związane z polityką, z wyborami, 

myślę że powinniśmy się bardziej zająć naszymi sprawami, naszymi potrzebami i 

realizacją tego, a nie kwestiami które będą wymyślane i puszczane w eter, po prostu 

bądźmy realistami. Powtórzę to co mówiłem wcześniej, że przy zrozumieniu i 

szacunku myślę że uda nam się to wszystko zrealizować. 

- Radna Jadwiga Gubała – w nawiązaniu do słów pana wójta, z komisji budżetowej i 

oświaty, apelowałabym tutaj do wszystkich jednostek, aby ograniczali swoje wydatki i 

dysponowali nimi racjonalnie. 

- Wójt gminy – rzeczywiście tak musi być, że wszystkie jednostki na naszej gminie 

muszą dobrze współpracować i pilnować tych wydatków. Może być różnie w 2023 

roku, w związku z wojną, inflacją, wiele rzeczy jest niepewnych i nieprzewidywalnych. 

- Przewodniczący obrad – sytuacja w Europie, kraju, na świcie jest dynamiczna i 

musimy się liczyć z różnymi uwarunkowaniami, które będą wpływać na nasze 

działania, w związku z tym musimy być elastyczni, posiadać zdolność do 

dostosowania się do okoliczności. Miejmy nadzieję, że będzie spokojnie i stabilnie, 

ale zawsze trzeba być nastawionym, że musimy być gotowi na zmiany. Wojna nie 

jest czynnikiem, który wpływa stabilizująco 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 12, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). Na sali chwilowo nieobecna 

Radna Beata Boś. 

Uchwała Nr XXXVI/281/22 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 
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Do punktu 6-go. 

Podjęcie uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2023-2045. 

Wobec  braku  pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 12, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). Na sali chwilowo nieobecna 

Radna Beata Boś. 

Uchwała Nr XXXVI/282/22 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

 

Do punktu 7-go. 

Podjęcie uchwały  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Gnojno. 

- Sekretarz gminy -  projekcie tej uchwały zaproponowane są do sprzedaży cztery 

działki, są to działki na osiedlu w Gnojnie. W paragrafie pierwszym wyraża się zgodę 

na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowe 

stanowiące własność Gminy Gnojno, położone w miejscowości Gnojno, oznaczone 

jako działka o nr ewid. 675/98 o powierzchni 0,0910 ha, działka nr ewid. 675/99 o 

powierzchni 0,0910 ha, działka nr ewid. 675/100 o powierzchni 0,0910 ha, działka nr 

ewid. 675/101 o powierzchni 0,0912 ha. Przedmiotowe nieruchomości posiadają 

urządzoną księgę wieczystą nr KI1B/00057240/5. Wykonanie uchwały powierza się 

Wójtowi Gminy Gnojno. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Przepisy ustawy 

o gospodarce nieruchomościami pozwalają na dokonanie zbycia nieruchomości w 

formie przetargu ustnego nieograniczonego za zgodą rady gminy w drodze uchwały, 

a ich cena ustalona zostanie w oparciu o operat szacunkowy określający ich wartość 

rynkową. Uchwała rady wyrażająca zgodę na zbycie nieruchomości w drodze 

przetargu nieograniczonego będzie stanowić podstawę do zawarcia umowy 

sprzedaży w formie aktu notarialnego z nabywcą wyłonionym w przetargu.   

- Radny Marian Okraj – mam uwagę odnośnie sprzedaży tych działek, ponieważ 

swoją opinię powinna wystawić komisja rolnictwa nie było takiej komisji, w związku z 

tym mam pytanie, czy są to działki budowlane czy rolne? 

- Wójt gminy – są to działki na nowopowstającym osiedlu, gdzie sukcesywnie w 

miarę zainteresowania zakupem są przeznaczane do sprzedaży. Trwa to już od lat, 

na tą chwilę moglibyśmy ich więcej sprzedać, było to nawet w zaleceniach, ale 

wymagana była decyzja środowiskowa która trwa parę miesięcy. Są to działki na 

osiedlu, które cały czas sprzedajemy. Sami wiecie, że działka której dotyczy 

sprzedaż, a jest na jakiejś miejscowości to zawsze jest konsultowana z sołtysami, nie 

ma tu sprzedaży poza waszą wiedzą. 

Wobec  braku dalszych pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 
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Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVI/283/22 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

Po głosowaniu przewodniczący ogłosił 20-minutową przerwę w obradach. 

 

Do punktu 8-go 

 

Zapytania i wolne wnioski. 

Zapytania i wolne wnioski zgłosili: 

- Radny Jerzy Kwiecień – chciałbym podziękować z tego miejsca wszystkim radnym, 

sołtysom, a w szczególności panu wójtowi za pracę na rzecz naszej gminy i życzę 

wszystkiego najlepszego z okazji nowego roku. Szczęśliwego nowego roku dla was i 

waszych rodzin. 

- Radny Marian Okraj – dzisiaj mamy wyjątkowy czas kończący stary rok, a 

rozpoczynający nowy. Obecny rok przejdzie do historii, a przed nami dużo 

niewiadomego i jako radny senior pragnę złożyć noworoczne życzenia, każdej pani i 

każdemu panu z osobna. Z całego serca składam te życzenia, niech ten nowy rok 

przyniesie obfitość zdrowia, pokoju ducha, miłości, wzajemnego szacunku i 

życzliwości.  

- Radny Wincenty Krawczyk – panie wójcie i pani skarbnik, życzę dużo zdrowia, 

uśmiechu, cierpliwości i miłości, również dla wszystkich sołtysów, radnych. 

Chciałbym podziękować za ten rok, bo był dobry, budżet pod pańskim 

kierownictwem, to uda się wszystko zrobić, zgoda w radzie była cały rok. Na ten rok 

życzę, aby pozyskać jak najwięcej środków finansowych i dokończyć rozpoczęte 

inwestycje.  

- Henryk Kasza – chciałem podziękować panu wójtowi, że pomógł załatwić wiele 

spraw, pani skarbnik również. Wszystkim życzę, żebyśmy byli szczęśliwi, zdrowi i 

zadowoleni.  

- Przewodniczący obrad – jest już stabilizacja, wcześniej było ryzykownie, teraz też 

mówi się o wirusowych chorobach. Myślę, że w najbliższym czasie spotkamy się w 

takiej grupie jaka jest oczekiwana społecznie. 

- Skarbnik gminy – dziękuję bardzo za życzenia i ja również się do nich dołączam. 

Dziękuję za pomoc radnym, sołtysom i składam najlepsze życzenia. 

- Radny Artur Patrzałek – również chciałbym się dołączyć do życzeń dla sołtysów, 

radnych, a zwłaszcza dla pana wójta za te działania, które pan w mijającym roku 

pojął i zrealizował. Chciałbym życzyć aby w przyszłym roku również te działania były 

takie wzmożone, trafione i zakończone sukcesami. 

- Przewodniczący obrad – jest to ostatnia sesja w tym roku, sylwester niech 

wprowadzi nas w szampański nastój, mamy zróżnicowane wiekowo grono, więc dla 

młodszych będzie to trochę zdziwienie, ale życzę przede wszystkim zdrowia. Zdrowie 

w takim czasie jaki przeżyliśmy, jaki jest obecnie, gdzie zapełnione są szpitale, życzę 

państwu zdrowia dla was i waszych rodzin. Żeby zawsze był uśmiech, radość, 

zadowolenie, bo to jest podstawa, jeśli człowiek jest zadowolony to znaczy, że nie 

dzieje mu się krzywda. 
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- Wójt gminy – wykorzystam praktycznie te życzenia tutaj przekazane, bo były w tym 

punkcie zapytania i wolne wnioski, można sobie życzyć żeby zawsze te zapytania i 

wolne wnioski na tym polegały na miłych i radosnych życzeniach. Tak poważnie to 

również przyłączam się do życzeń tutaj przekazanych, dziękuję za nie w imieniu 

swoim, wszystkich pracowników, życzę panu przewodniczącemu, wszystkim radnym, 

sołtysom, pracownikom urzędu, waszym rodzinom, po pierwsze zdrowia, bo to co się 

zaplanuje to prędzej czy później się osiągnie, poza tym szczęścia, radości i uśmiechu 

tak jak dzisiaj na sesji która przebiegała z uśmiechem. Na tym to polega, nawet jak 

są czasem cięższe sytuacje, ale podchodzi się do nich z pozytywnym nastawieniem, 

to każda sprawa jest do załatwienia, wyjaśnienia, wyprostowania, życzę aby ten 

nadchodzący rok właśnie taki był dla nas wszystkich, dla naszych mieszkańców na 

ile tylko można w zdrowiu, szczęściu, zaufaniu, poszanowaniu, radości, zadowoleniu 

z życia, aby z nas mieszkańcy w jak największym stopniu byli zadowoleni, bo po to 

nas tutaj powołali aby o nich dbać, abyśmy zabezpieczyli wszystkie ich potrzeby, aby 

czuli że wykonujemy dla nich to zadanie jak najlepiej możemy. Poza mani tutaj 

obecnymi wszystkim mieszkańcom życzę zdrowia i powodzenia w 2023 roku, 

przekazałem również te życzenia osobom które są dla nas bardzo ważne, które z 

nami współpracują i wspierają, tak na szczeblu powiatu, województwa jak i na 

najwyższym szczeblu w Warszawie. Poza zdrowiem padały słowa o stabilizacji, o 

spokoju, najpierw pandemia później zaczęła się wojna, ta stabilizacja poza zdrowiem 

jest nam potrzebna. Ze starostwa macie tutaj kalendarze, które zostały nam 

przekazane, wicestarosta dołącza się również z życzeniami dla was wszystkich. 

Rozmawiałem dziś osobiście z posłem Cieślakiem, również życzy wam wszystkiego 

dobrego i udanego 2023 roku, ja ze swojej strony liczę na dobrą współpracę. 

Patrzmy na ten rok pozytywnie i w zdrowiu. Wszystkiego dobrego, dziękuję za 

wszystko co było w tym 2022 roku, cieszę się że tak się ten rok kończy w zdrowiu, 

zadowoleniu i zrozumieniu i oby dalej tak nasza współpraca przebiegała. 

Do punktu 9-go 

             W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad XXXVI 

sesji, Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło dokonał jej zamknięcia.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

         

 Protokolant:                                                            Przewodniczący obrad: 

     Martyna Ziółkowska                                                          Stanisław Wcisło 

 

Niniejszy protokół stanowi zwięzłą, skróconą wersję przebiegu posiedzenia XXXVI  

sesji Rady Gminy Gnojno, która odbyła się w dniu 29 grudnia 2022 roku. Dokładny jej 

przebieg zawiera nagranie, udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Gnojno. 


